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Datum: 25 januari 2021,
Portefeuillehouder:  A.J.M. Scholten,
Betreft: Schriftelijke vragen over kapotte verlichting Oost-West-As (Muiderstraatweg 

& hartveldseweg)

Geacht college van Burgemeester en Wethouders,

Ons Diemen heeft het volgende vragen naar aanleiding van:

1: Verbetering infrastructuur
https://oostwestas.mett.nl/home/default.aspx

In april 2014 is er begonnen aan het project om de Oost-West-as in Diemen aan te pakken. Dit heeft 
tot een mooi resultaat geleid. Helaas is al een paar maanden na oplevering te zien dat veel 
verlichting de geest heeft gegeven op de Muiderstraatweg en Hartveldseweg. Dit zorgt voor een 
onveilig gevoel en kan verslechtering in de verkeersveiligheid tot stand brengen.

2: Veiligheid
- https://www.diemernieuws.nl/nieuws/algemeen/196897/vrouw-in-been-gestoken-tijdens-

beroving-van-scooter-op-oosterri 
- Storing openbare verlichting Muiderstraatweg zaaknummer 2020-096999

Afgelopen weken heeft er helaas weer een aantal berovingen in Diemen plaatsgevonden. Er is/zijn 
klachten gekomen over een onveilig en gevaarlijk gevoel dat wordt ervaren. Vooral in deze tijd van 
Corona, waarbij het al stiller op straat is en we in de donkere dagen van het jaar zitten vinden wij dat 
er meer prioriteit aan dit soort meldingen gegeven moeten worden. 

3: Update melding/klacht
- Storing openbare verlichting Muiderstraatweg zaaknummer 2020-096999

In deze zaak heeft de melder aangegeven dat zij geen update krijgt over de zaak. Als het niet binnen 
de korte tijd opgelost kan worden, lijkt het ons logisch dat hierover een update komt richting melder. 

Vragen:
1. Afgelopen jaar is de Oost-West-as in Diemen aangepakt en mooi aangepast naar de moderne 

tijd. Hoe kan dat op het stuk Hartveldseweg en Muiderstraatweg een flink aantal lampen defect 
zijn? Hier lijkt niet meer gewerkt te worden aan de weg, zoals wel wordt gesuggereerd in de 
beantwoording van de vragen van Onafhankelijke Partij Diemen.

a. Kan er onderzoek gedaan worden waarom er zoveel lampen defect zijn vlak na 
oplevering?

b. Binnen welke afzienbare tijd kunnen we herstel verwachten)?
2. Welke prioriteit stelt de gemeente Diemen aan klachten/storingen met betrekking tot 

verlichting/camera’s/infraschade?
a. Hoe wordt dit proces gemonitord en indien nodig verbeterd?

3. Proces onderzoek/verbetering: 
a. Krijgen melders een update van de stand van zaken wanneer de werkzaamheden langer 

duren dan verwacht?

Alvast hartelijk dank voor uw reactie,

Fractie Ons Diemen.
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